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Justerarnas signatur                                                                                  Utdragsbestyrkande  

 

 

 

 

 

Skolorna  

 

Återigen har vi de senaste veckorna kunnat se hur dåligt det fungerar med skolorna i en 

gigantisk central utbildningsnämnd. Först ska den avveckla Farsta gymnasium, oklart vad 

lokalerna ska användas till. Sedan ryktas det om ett förslag om att Adolf Fredrik Syd ska 

etableras. Sedan ryktas om överföring av verksamheten från Hästhagen och Kvickentorp 

till lokalerna, under renovering av dessa skolor. Sedan ryktas om att detta är permanent. 

Ingen samverkan med stadsdelsnämnden! Inga klara besked! Vi föreslår att nämnden 

uppdrar åt förvaltningen att reda ut vad som gäller och redovisa detta snarast till nämnden. 

 

 

Gunnar Sandell m fl (S) 

 

 

 

 

 
 


